
 

Skolebestyrelsen Engelsborgskolen 
 

 

Torsdag d. 14. december 2023 klokken 16.30 – 19.30 

 

Lokale: Personalerum, administrationsbygningen 2. sal 

 

Mødeleder: Kristina 

 

Referent: Morten 

 

Forplejning: Julefrokost 

 

Deltagere: Morten Hornbæk, Tina Svendsen, John Poulsen, Kristina Rye Løndsmann, 

Lars Esben Brammer Boldt, Louise Normand Jespersen, Elena Hove-Aggerhold, 

Jeanet Bringshøj Strange, Bettina Kallenbach, Martin Steno, Morten Jensen, Birthe 

Pedersen, Søren Langkilde, Albert Groth, Gustav Sørensen, Luca Bak, Sarah Beckwith 

 

 

Afbud:  

 

 

 

 

 

 



 

 

 

1. Meddelelser  
 
 
Formand: 
 
Ledelse: 
 
Elever: 
 
Medarbejderrepræsentanter: 
 
Andre meddelelser:  
 
 
Kl. 16.30 – 17.00 
30. min. 
v. Kristina 

 
 
 
 

• Præsentation af 
skolebestyrelse, nye 
medlemmer og suppleant 

• Ansættelse af ny SFO 
leder,  

• Status vakant stilling 

Referat. 
 
Kristina: 
Der er ingen 
meddelelser fra 
formanden 
 
Bettina: 
Beklager ændringer i 
dagsordenen, men der 
opstod sygdom hos 
CSAE og vi håber på et 
nyt møde 9. januar 2024 
ift. punktet omkring 
kapacitet. 
 
Præsentation af nye og 
kendte ansigter. 
 
Morten er fastansat 
som SFO leder. 
 
Status på vakant stilling, 
Bettina varetager 
matematik i 3.A og 
stillingen slået op igen 
og der er kommet 11 
ansøgninger. 
 
Tilbagemelding på tiltag 
på 3 årgang, der har 
været noget uro og der 
har været iværksat 
tiltag, der har skabt 
noget nervøsitet i børne 
og forældregruppe. 
Men det handler om 
hvordan vi hjælper 
børnene bedst og det 
handler om at børnene 
kommer over til deres 



kernelærer. Der har 
været evalueret i 
teamet og det er 
vurderet som et godt 
tiltag. Der er ændret i 
kommunikationen til 
forældrene, så dialogen 
er tydelig til familierne. 
Tiltaget fortsætter 
fremadrettet. 
 
 
 

2. Godkendelse af 
dagsorden 

 

 godkendt 

3. Godkendelse af 
referat fra sidste 
møde 

 

 godkendt 

4. Konstituering af 
skolebestyrelsen 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kl. 17.00 – 17.30 
30. min. 
Drøftelse og beslutning v. 
bestyrelsen 

I forlængelse af mange nye i 
skolebestyrelsen er det besluttet af 
bestyrelsen re-konstituere sig med 
afsæt i de nye forældrevalgte.  
 
Dette gøres udelukkende blandt 
gruppe af forældrevalgte, hvilket 
betyder at ledelsen, 
medarbejderrepræsentanter og 
formandskab for elevrådet ikke 
deltager i dette punkt. Vi forbereder 
julefrokosten i stedet ;-) 

Bettina: 
Skolebestyrelsen skal 
rekonstituere sig. Det 
foregår kun for 
forældrerepræsentanter 
og ledelse, medarbejder 
og elevrepræsentanter 
deltager ikke. 
 
John formand 
Kristina næstformand 
Kristina skolerådet. 
 

5. Formidling 
 
Kl. 17.30 – 17.40 
10. min 
Beslutning v. Kristina 

 Bestyrelsen vil skrive en 
julehilsen til forældrene 
og gerne noget til 
personalet. 
Bettina skriver en 
julehilsen ud fra skolen. 

6. Eventuelt 
 
Kl. 17.40 – 17.45 
5. min v. Kristina 

 Tina: Catering 
ordningen er ikke 
længere aktiv, den 
lokale bagelmand vil 



gerne tilbyde noget til 
børnene på en enkelt 
årgang. 
Bettina: vi skal have et 
punkt på til et fremtidigt 
møde der hedder 
skolemad. 
 
Elena: Hvad gør man 
med diagnosebørn og 
formidling. 
Bettina: Det bliver 
noteret som et 
kommende punkt, 
hvordan vi arbejder 
med inklusion og 
skolens børnesyn. 
 
Kristina: legeplads er et 
kommende punkt. 
 
Der ønskes ligeledes et 
punkt der handler om 
fællesskaber og 
inkluderende 
fællesskaber. 

7. Julefrokost 
 

Da der skal bestilles mad til 
julefrokost vil det være godt hvis 
man melder eventuel afbud i rimelig 
tid. 

 

8. Kommende 
punkter 

 

• Nye principper fx 
Baune  

• Evaluering 
klassedannelse 6. 
årgang 

• Kapacitesproces 
oplæg CAE 
 

Principper for lejrskole. 
 
Kapacitetsudvidelse. 
 
Evaluering af 
klassedannelse på 6 
årgang. 
 
Trafik omkring skolen. 
 
Evaluering af 2 
skolehjemsamtaler (april) 

 


